

Monor Design

Textile & wallpaper Designer

MEAT THE ARTIST

There's something magical about patterns.

How a simple brushstroke can repeat, evolve, and turn into a rhythm that lives on fabric, walls, and homes. Pattern design isn't just decoration — it's storytelling through shape, movement, and emotion.

Hi, I'm Fatemah Mahmoud, a surface pattern designer and artist from Kuwait. Monor Design is a Kuwaiti surface pattern design studio founded by Fatemah, a designer who works with her hands before her screen.

Every pattern begins as a sketch. Pencil on paper, ink on fabric, pressed botanicals between pages. The process is slow and intentional, rooted in a deep belief that what comes from the earth should return to it in some form.

Nature is not a reference here, it is the source. Soil, sky, dried leaves, the quiet geometry of a seed. These are the things that shape every line, every texture, every colour in this collection.

Monor Design creates original surface patterns for designed for home décor, wallpaper, textiles, and lifestyle applications.

RENCONTREZ L'ARTISTE

Monor Design est un studio koweïtien de création de motifs de surface fondé par Fatima — une designer qui travaille avec ses mains avant son écran.

Chaque motif commence par une esquisse. Crayon sur papier, encre sur tissu, plantes séchées entre les pages. Le processus est lent et intentionnel, ancré dans la conviction profonde que ce qui vient de la terre doit y retourner sous une forme ou une autre.

La nature n'est pas une référence ici — elle est la source. La terre, le ciel, les feuilles séchées, la géométrie silencieuse d'une graine. Ce sont ces choses qui façonnent chaque ligne, chaque texture, chaque couleur de cette collection.

Monor Design crée des motifs de surface originaux sous licence — conçus pour la décoration intérieure, le papier peint, le textile et les applications lifestyle



by Monor Design

Living Matter is a collection of original patterns — each one drawn by hand.

I worked across different techniques, different moods, different moments. Some patterns came from the earth: soil textures, dried botanicals, the quiet weight of natural surfaces.

Others came from looking up — at the sky, at light on water, at the way the sea moves.

And some came from deeper — from heritage, from cultural memory, from the visual languages passed down through generations.

Every technique taught me something different. Every pattern carries the trace of how it was made.

This is a collection about where things come from.

Living Matter est une collection de motifs originaux — chacun dessiné à la main.

J'ai travaillé à travers différentes techniques, différentes ambiances, différents moments.

Certains motifs viennent de la terre : textures du sol, botaniques séchées, le poids silencieux des surfaces naturelles. D'autres sont nés du regard vers le haut — vers le ciel, la lumière sur l'eau, le mouvement de la mer. Et certains viennent de plus profond — du patrimoine, de la mémoire culturelle, des langages visuels transmis de génération en génération.

Chaque technique m'a appris quelque chose de différent. Chaque motif porte la trace de la façon dont il a été créé.

C'est une collection sur l'origine des choses.





www.monordesign.com



monor@monordesign.com

[@monordesign.kw](https://www.instagram.com/monordesign.kw)



www.monordesign.com



monor@monordesign.com

[@monordesign.kw](https://www.instagram.com/monordesign.kw)









Let's build something beautiful together.

Available for:
Licensing
Custom commissions
Brand collaboration
Co-creation

Open to long-term partnerships.

Disponible pour:
Licence de motifs
Commandes sur mesure
Collaboration de marque
Co-cr ation

Ouverte aux partenariats   long terme.

www.monordesign.com

monor@monordesign.com

[@monordesign.kw](https://www.monordesign.kw)